

## TraditionsMEsterIT

Styrelsemöte #1 - 2008-01-11

## Protokoll

## 1. Formalia

## 1.1. Mötets öppnande

Simo Öhman förklarade mötet öppnat kl. 18:00.

## 1.2. Mötets ordförande

Simon Öhman valdes till mötesordförande.

## 1.3. Mötets sekreterare

Joel Nilsson valdes till mötessekreterare.

## 1.4. Godkännande av dagordning

Dagordning godkändes i sin helhet.

## 1.5. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Protokoll från föregående styrelse saknades.

## 2. Pubar i vår

## 2.1. Tisdagspubar

## 2.1.1. 'Kick off'-pub

SA/FA = Simon Öhman.

Mat = Hamburgare, tillagas i vårt kök.

FESTANMÄLAN 15 JANUARI!

## 2.1.2. Drinkprovarpub

Bra idé, men skjutes upp tillsvidare.

## 2.2. Festänmälan

FESTANMÄLAN FÖR ALLA VÅRENS PUBAR 15 JANUARI!

## 2.3. Reklam

Färg, A3, Dino (JunkPrao) kontaktar USAB. En typ till 'Kick off'-puben och sen några olika allmänna.

## 2.4. Mat

Diskutera med Ludwig Östlund (GourmetPrao).

Kolla upp om vi kommer kunna få låna Forum-köket.

Minska antalet portioner till 30 per pub.

Pris 25 kr.

## 2.5. Inköp

Väntar till efter inventering.

## 2.6. Märkesförsäljning

ME:s Profilmånd får hantera märkesförsäljningen på egen hand, medför för mycket arbete för TMEIT.

TMEIT tar hand om beställning & försäljning av IT:s sektionensmärke, prata med Dino Strömberg (JunkPrao), investering på ca 300 märken.

Marskalksmärke vid insup.

TMEIT-märke.

Mästaremarke för att visa upp att vi är mästare 2008.

## 2.7. Utvärdering

Dryckeshanteringen måste bli bättre & snabbare.

## 2.8. Organisation

Efter inventering arbeta fram styrdokument så som t.ex. städlistor.

## 2.9. Övrigt

Måste få ettan att komma till pubarna. Socialt arbete.

## 3. Sittningar i vår

## 3.1. IT-sektionens tackfest

2 februari, kl. 18:00 - 03:00

- TMEIT sköter mat & dryck, samt festanmälan  
IT:s styrelse skall återkomma med mer information. De står för events & bärvåg  
(Dain Nilsson).  
SA/FA = MÅSTE FIXAS!  
Hitta personal  
FESTANMÄLAN 15 JANUARI!
- 3.2. OvveGasque  
23 feb.  
Märken finns redan.  
Dino Strömberg (JunkPrao) får ej de extra  
Dino Strömberg jobbar på affisch.
- 3.3. TentaGasque 1 VT08  
Försittning till tentapubrundan  
Riktlinje: 6 personer som arbetar på tentagasque
- 3.4. Marskalksittning 5 april  
Diskutera och bestämma tema på nästa nämndmöte.  
Riktlinje: 8 personer som arbetar på marskalksittningar
- 3.5. Internsittning(ar)  
18 jan. kl. 17:00 - 03:00 i Elysium  
SA/FA = MÅSTE FIXAS!  
Bestämma mat nästa vecka tillsammans med Ludwig Östlund (GourmetPrao).  
Riktlinje: 4 personer som arbetar på intersittningar  
FESTANMÄLAN 14 JANUARI!!!
- 3.6. TentaGasque 2 VT08  
Se 3.3.
4. Andra aktiviteter i vår
- 4.1. Bastukvällar  
Spontana bastukvällar lite då & då.  
Kontrollera att dispositionsavgiften på 500 SEK finns inne.
- 4.2. LAN  
Bordlades.
- 4.3. Filmkvällar  
Bordlades.
- 4.4. Syjunta  
Ta upp på nästa nämndmöte.
- 4.5. Grillkvällar  
Styrelsen vill anordna, men aktuellt först senare i vår.
- 4.6. Pubrundor  
Försöka genomföra minst 2 - 3 ggr/termin.  
Förpub i Elysium.  
Reklam i forumet & via mejl.
- 4.7. Insup 1 VT08  
29 feb.  
Sittning i omklädningsrummet.  
Mat: Gurkbåt, Pizza, Chokladpudding  
Rekvisita: Ljusstakar, sånghäften och dylikt  
Dryckesförsäljning  
ATT GÖRA: Boka Nymble-bastun, låna bord
- 4.8. Insup 2 VT08  
28 mar.  
Övrigt, se 4.7.
5. Ändring av stadgarna  
Bordlades.

## 6. Motion till IT-sektionen

Bordlägges.

## 7. Hemsidan

### 7.1. Domännamn

tmeit.se enligt beslut på tidigare nämndmöte.

Tommy Marshall (WebPrao) ålägges att ordna detta.

### 7.2. Övrigt

Övriga styrelsen får del av det mejl Joel Nilsson skickat till Tommy Marshall med önskemål på funktioner till hemsidan.

## 8. Utbildningar

### 8.1. Aktuella listor

Ta kontakt med THS skyddsombud för aktuella listor

### 8.2. Diplomerad festansvarig

Att skicka till utbildningen:

Adam, Dino, Marshall, Jack, Märten, Ludwig, Andreas R, Ann-Sofi, Andreas K,

Andreas S,

Fredrik, Joyce, Matts, Henrik O, Sanna, Yuliya, George, Isak, Andrei

### 8.3. STAD

Väntar på inbjudan för nästa kursomgång.

## 9. Nämndmöte

### 9.1 Inval

Diskuterat under 4.7.

## 10. Mottagningen 2008

Information från Joel Nilsson (Mottagningsansvarig vid Sektionen för Mikroelektronik).

Styrelsen godkänner att TMEIT ska bedriva pub- och festverksamhet under Mottagningen

2008.

## 11. Ovvarna

### 11.1 Ansvarig

Joel Nilsson, vice TraditionsMästare, kommer enligt tradition ta hand om overallerna

2008.

### 11.2 Ovveutlämning

Joel Nilsson skall tala med sin företrädare Tommy Månström angående detta.

## 12. Övriga frågor

### 12.1. Styrelse kick off

Lösa diskussioner om paintball och/eller middag.

### 12.2. TMEIT-tröjor

Front: KTH-loggan, bak: TraditionsMEsterIT

Att ta upp på nästa nämndmöte.

### 12.3. Bartröjor

Marskalk som jobbar i baren får en.

### 12.4. Praotröja

Michael Almér föreslog att Prao skall få en egen tröja vid första

arbetstillfälle.

Simon Öhman föreslog istället att Praotröjor skall återanvändas av ekonomiska

skäl.

### 12.5. Lås till dörren in till Elysium vid baren.

Ta upp detta med Leif på tisdag.

### 12.6. TMEIT-typsnitt

---

Dino Strömberg (JunkPrao) vill ha ett standard typsnitt för TMEIT.

Skall tas upp på nästa nämndmöte.

12.7. TMEIT-logotype

Dino Strömberg (JunkPrao) vill ha en TMEIT-logotype.

Skall tas upp på nästa nämndmöte.

12.8. Nästa nämndmöte måndagen 30 januari kl. 17:15.

OBS! Kallelse senast fem (5) dagar innan. Dagordning samt förslag på ändring av stadgarna skall bifogas.

13. Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslöt att ha sitt nästa möte söndagen den 20 januari. kl. 15:00

14. Mötets avslutande

Kl. 21:21